
 Protokół nr IX/2019 
z   Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej  1 października  2019 roku w godz. 900 -  1145 w 

sali Gminnego Centrum Kultury w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 900 otworzył IX Sesję Rady Miejskiej   

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca      Jacka Widyńskiego 

• Pracowników  organu  wykonawczego 

• Dyrektorów i kierowników  zakładów pracy 

• Sołtysów 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz   stwierdził, że zgodnie z listą obecności  w sesji uczestniczy 

15 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji  wraz z zaproszeniami na IX Sesję,  zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad IX 

Sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz  zaproponował zniesienie z porządku obrad dwóch 

punktów: 

- pkt 14 - podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na 

ławników do Sądu rejonowego w Gostyniu, 

- pkt 18 – część wyjazdowa,  

  

Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanych zmian. 

 

W związku z brakiem uwag Rada Miejska przyjęła następujący porządek obrad IX Sesji Rady 

Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                     

z działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Wysłuchanie informacji Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego                      

z realizacji zadań w zakresie gospodarki odpadami na terenie gminy Poniec, 
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5. Wysłuchanie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy Poniec za I półrocze 

2019 roku. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr III/25/2018 

z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Poniec na lata 2019-2032,          

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Poniec na rok 2019, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji                   

w spółkach prawa handlowego przez gminę Poniec, 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym                      

w szkołach prowadzonych przez Gminę  Poniec dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnych, za warunki pracy, za godziny ponadwymiarowe                           

i godziny doraźnych zastępstw, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

położonej  w miejscowości Wydawy  od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

położonej  w miejscowości Wydawy  od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zabytkami Gminy Poniec  

na lata 2019-2022”, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Poniec od Powiatu Gostyńskiego 

zadania zarządzania publicznymi drogami powiatowymi, 

14. Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Miejskiej, 

15. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

16. Wolne wnioski i zapytania, 

17. Zakończenie. 
 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

             

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym.  
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Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Radny Dariusz Kieliś skierował interpelacje do PKP Polskie Linie Kolejowe z prośbą                           

o naprawę przejazdów kolejowych znajdujących się przy ul. Bojanowskiej oraz ul. Krobska 

Szosa w Poniecu. 

 

Radny Mariusz Nowak skierował interpelację do Starosty Powiatu Gostyńskiego w sprawie 

wyczyszczenia studzienek kanalizacji deszczowej w miejscowości Dzięczyna. 

 

Radny Mariusz Nowak skierował ponowną interpelację do PKP Polskie Linie Kolejowe                    

w sprawie ustawienia wiaty przystankowej z miejscami siedzącymi na terenie stacji PKP 

Dzięczyn. 

  

Pkt 4. Wysłuchanie informacji Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego                      

z realizacji zadań w zakresie gospodarki odpadami na terenie gminy Poniec. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownika KZGRL w Lesznie Eugeniusza 
Karpińskiego o przedstawienie informacji na temat funkcjonowania zakładu. 
 
Kierownik Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego Eugeniusz Karpiński  
przedstawił informacje na temat funkcjonowania zakładu. 
(Informacja stanowi załącznik do protokołu) 
 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podziękował za wnikliwe i szczegółowe udzielenie 
informacji. Dokonał otwarcia dyskusji. 
 
W dyskusji Radni poruszyli następujące tematy: 
- wzrost stawki za odbiór śmieci od nowego roku, 
- powszechny obowiązek segregacji śmieci, 
- odpowiedzialność za pojemniki na odpady, 
- obowiązek wyposażenia nieruchomości w pojemnik na odpady bio. 
Radni zwrócili też uwagę na zmniejszenie ilości odpadów w lasach oraz przydrożnych 
rowach. 
 

Radni przyjęli informację bez uwag. 
 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz ogłosił 10 min. przerwy. 

 

Posiedzenie opuścił Radny Mariusz Nowak. 
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Pkt 5. Wysłuchanie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy Poniec za I półrocze 

2019 roku. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych 

organ wykonawczy ma obowiązek złożenia informacji o wykonaniu budżetu gminy za okres              

I półrocza 2019 roku w terminie do 30 sierpnia br. 

Zwrócił się z prośbą do Skarbnika Gminy o przedstawienie informacji dotyczącej wykonania 

budżetu gminy Poniec za I półrocze 2019 r.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła w formie prezentacji multimedialnej 

informację dotyczącą wykonania budżetu Gminy Poniec za okres I półrocza bieżącego roku.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił opinie RIO o przedłożonej przez 

Burmistrza Ponieca informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że Rada Miejska przyjmuje do wiadomości 

informację dotyczącą wykonania budżetu gminy Poniec za I półrocze  2019 roku. 
Sprawozdanie  stanowi załącznik do protokołu. 

 

Posiedzenie opuścili Radni Łucja Markowska oraz Ryszard Sikorski. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu                           

nr III/25/2018 z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2019-2032. 
 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 

Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska  przedstawiła  projekt  uchwały                     

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 12 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr IX/83/2019 
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w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr III/25/2018 z dnia 20 grudnia 

2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2019-2032.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Poniec na rok 2019. 
 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Poniec na rok 2019.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji. 

 

Radny Dariusz Kieliś poruszył temat nowej nawierzchni bitumicznej rynku oraz remontu 

szatni na Stadionie Miejskim w Poniecu. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 

Dariusza Kielisia o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 12 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr IX/84/2019 

w sprawie  zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy Poniec na rok 2019. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji                   

w spółkach prawa handlowego przez gminę Poniec. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnik Gminy Agnieszkę Minicką                                 

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag.  
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Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                             

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr IX/85/2019 

w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa 

handlowego przez gminę Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Pkt 9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym                      

w szkołach prowadzonych przez Gminę  Poniec dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnych, za warunki pracy, za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Kierownika GZOS Katarzynę Wróblewską                       

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Kierownik GZOS w Poniecu Katarzyna Wróblewska przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.   

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę               

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś przedstawił  projekt  uchwały                             

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr IX/86/2019 

w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę  Poniec dodatków: za 

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnych, za warunki pracy, za godziny ponadwymiarowe 

i godziny doraźnych zastępstw. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości położonej  w miejscowości Wydawy  od Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                            

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 
Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska przedstawiła  projekt  uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr IX/87/2019 

w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej                                     

w miejscowości Wydawy  od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości położonej  w miejscowości Wydawy  od Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                            

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś przedstawił  projekt  uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 
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Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr IX/88/2019 

w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej                                     

w miejscowości Wydawy  od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zabytkami Gminy 

Poniec  na lata 2019-2022”. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Inspektora UM Daniela Zborowskiego                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska przedstawiła  projekt  uchwały                     

w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr IX/89/2019 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zabytkami Gminy Poniec  na lata 2019-2022”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Poniec od Powiatu 

Gostyńskiego zadania zarządzania publicznymi drogami powiatowymi. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Inspektora UM Daniela Zborowskiego                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 
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Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska przedstawiła  projekt  uchwały                     

w przedmiotowej sprawie. 

        

  

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr IX/90/2019 

w sprawie przejęcia przez Gminę Poniec od Powiatu Gostyńskiego zadania zarządzania 

publicznymi drogami powiatowymi. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt  14.  Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej. 

     

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z VII Sesji Rady 

Miejskiej. Rada Miejska w obecności 12 radnych w głosowaniu przyjęła protokół z VII Sesji 

Rady Miejskiej.  

 

Pkt  15. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

                

Odpowiedzi wpłynęły. 

 

Pkt  16. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Marcin Stróżyński zwrócił uwagę na niedrożny hydrant przy nieruchomości nr 3                 

w Łęce Małej. Zwrócił się również z prośbą o wykonanie przeglądów hydrantów oraz ich 

ewentualną naprawę na terenie Łęki Małej. 

 

Radna Barbara Mendyka zwróciła się z zapytaniem na jakim etapie jest przejęcie drogi od 

świetlicy wiejskiej do sklepu w Janiszewie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz udzielając odpowiedzi poinformował, że niezbędna 

dokumentacja została wykonana, wnioski zostały złożone, podkreślił jednak, że jest to 

długotrwały proces. 
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Pkt 17. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w IX Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1145 dokonał zamknięcia 

obrad Sesji.   

   

 
Protokółował                                                                            Przewodniczący  Rady 
Jakub Naskrętski                                                                                Jerzy  Kusz 
 
 
 


